
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Formannskap 
Møtested: Storsalen, Rådhuset i Indre Fosen 
Dato: 07.06.2018 
Tid: 08:00-10:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Steinar Saghaug Leder IF-HØ 
Liv Darell Nestleder IF-SP 
Bjørnar Buhaug Medlem IF-SP 
Camilla Sollie Finsmyr Medlem IF-SP 
Benjamin Schei Medlem IF-HØ 
Bjørn Vangen Medlem IF-HØ 
Linda Lutdal Medlem IF-HØ 
Marthe Småvik Medlem IF-FRP 
Knut Ola Vang Medlem IF-AP 
Maria Husby Gjølgali Medlem IF-AP 
Per Kristian Skjærvik Medlem IF-AP 
Viggo Lian Medlem IF-AP 
Harald Fagervold Medlem IF-PP 
Line Marie Rosvold Fjeldahl Medlem IF-V 

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Vigdis Bolås Rådmann 
Ørjan Dahl Økonomisjef 
Karsten Bergersen Controller 
Kjersti Lerstad Sekretær 
  

 
Merknader:  
 
Rådmannen orienterte om at Sak 21 og 22 ble ved en feiltakelse satt til behandling både i 
formannskapet og i kommunestyret. Formannskapet sender sakene videre til kommunestyrets 
behandling. 
 
PS 21/18 Årsmelding og årsregnskap 2017 - KulturCompagniet KF 
PS 22/18 Årsmelding og årsregnskap 2017 - Indre Fosen Utvikling KF 

 
 
Ordfører satte ny sak på sakskartet, PS 30/18, og formannskapet valgte å behandle denne. 
 
Innspill fra medlemmene: 
- Denne gangen er det flere store saker med mye informasjon å sette seg inn i for 
medlemmene. Dette er svært krevende. Formannskapsmøter med tunge saker bør legges til 
minst ei uke før kommunestyremøtet.  



- Ordfører bør opplyse sidetall i sakspapirene når han går videre til neste sak. 
- Ønsker lengre formannskapsmøter. 

- Formannskapet henstiller spesielt vannskuterførere om å ta hensyn til andres behov for 
stillhet og ro på fine sommerkvelder.  

- Kommunen takker ja til å motta regnbueflagg fra innbygger. 

 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
 Politiske saker:  
PS 18/18 Årsregnskap Leksvik kommune 2017  
PS 19/18 Årsmelding og årsregnskap for 2017 - Rissa kommune  
PS 20/18 Årsmelding og årsregnskap for 2017 - Indre Fosen  
PS 21/18 Årsmelding og årsregnskap 2017 - KulturCompagniet KF  
PS 22/18 Årsmelding og årsregnskap 2017 - Indre Fosen Utvikling KF  
PS 23/18 Overføring av ubrukte investeringsmidler fra 2017 til 2018 - 

Rissa kommune 
 

PS 24/18 Overføring av ubrukte investeringsmidler fra 2017 til 2018 - 
Leksvik kommune 

 

PS 25/18 Tertialrapport pr. 30.04.2018  
PS 26/18 Budsjettkorrigering - drift juni 2018  
PS 27/18 Brannvannsdekning Vanvikan sentrum  
PS 28/18 Nytt investeringsprosjekt - anskaffelse og installasjon av 

vannmålere til abonnenter av kommunalt vann og/eller avløp 
 

PS 29/18 Budsjettkorrigering investeringsprosjekt 41118505 Bytte av 
overvannsrør ved Vanvikhallen 

 

PS 30/18 Eiendom til salgs ved Leksvik helsetun  
 
 

PS 18/18 Årsregnskap Leksvik kommune 2017 

Saksprotokoll i Formannskap - 07.06.2018  
 
Behandling: 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
Formannskapets forslag til vedtak i kommunestyremøtet: 
 
Årsmelding for 2017 tas til etterretning 
Drifts- og investeringsregnskap for 2017 vedtas slik det er fremlagt. 
 
 

PS 19/18 Årsmelding og årsregnskap for 2017 - Rissa kommune 

Saksprotokoll i Formannskap - 07.06.2018  
 
Behandling: 
 
Enstemmig vedtatt. 
 



Formannskapets forslag til vedtak i kommunestyremøtet: 
 
1. Årsmelding 2017 tas til etterretning. 
2. Drifts- og investeringsregnskapet for 2017 vedtas slik det er fremlagt. 
 
 

PS 20/18 Årsmelding og årsregnskap for 2017 - Indre Fosen 

Saksprotokoll i Formannskap - 07.06.2018  
 
Behandling: 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
Formannskapets forslag til vedtak i kommunestyremøtet: 
 
1. Årsmelding 2017 tas til etterretning 
2. Drifts- og investeringsregnskapet for 2017 vedtas slik det er fremlagt. 
3. Overskudd på kr. 135 232 kr fra Indre Fosen Kultur avsettes til deres bundne fond. 
 
 

PS 21/18 Årsmelding og årsregnskap 2017 - KulturCompagniet KF 

Saksprotokoll i Formannskap - 07.06.2018  
 
Behandling: 
 
Saken ble ved en feiltakelse sendt til formannskapet. Sendes videre til kommunestyret for 
behandling. 
 
 

PS 22/18 Årsmelding og årsregnskap 2017 - Indre Fosen Utvikling KF 

Saksprotokoll i Formannskap - 07.06.2018  
 
Behandling: 
 
Saken ble ved en feiltakelse sendt til formannskapet. Sendes videre til kommunestyret for 
behandling. 
 
 

PS 23/18 Overføring av ubrukte investeringsmidler fra 2017 til 2018 - Rissa 
kommune 

Saksprotokoll i Formannskap - 07.06.2018  
 
Behandling: 
 
Justering av rådmannens forslag til vedtak i formannskapets møte: 
Rådmannen justerte tallet i punkt 1 i forslaget til vedtak, slik at dette tallet tilsvarer totalsummen 
i tabellen: 
 
1. Investeringer tilsvarende kr 81 912 646 overføres til investeringsbudsjettet 2018 i samsvar 



med fremlagte liste. 
 

Votering: 
Formannskapets forslag til vedtak, med rådmannens justering, ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Formannskapets forslag til vedtak i kommunestyret: 
 
1. Investeringer tilsvarende kr 81 912 646 overføres til investeringsbudsjettet 2018 i samsvar 

med fremlagte liste. Dette finansieres på følgende måte: 
 

Finansiering:  
Mva kompensasjon 7 585 000 
Ubrukte lånemidler 41 869 697 
Låneopptak 32 457 949 
Totalt: 81 912 646 

 
 

PS 24/18 Overføring av ubrukte investeringsmidler fra 2017 til 2018 - Leksvik 
kommune 

Saksprotokoll i Formannskap - 07.06.2018  
 
Behandling: 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
Formannskapets forslag til vedtak i kommunestyret: 
 
1. Investeringer tilsvarende kr 20 817 250 overføres til investeringsbudsjettet 2018 i 
samsvar med fremlagte liste. Dette finansieres på følgende måte: 
 
Finansiering:  
Mva kompensasjon 4 163 450 
Ubrukte lånemidler 6 228 269 
Låneopptak 10 425 531 
Totalt 20 817 250 

 
 
 

PS 25/18 Tertialrapport pr. 30.04.2018 

Saksprotokoll i Formannskap - 07.06.2018  
 
Behandling: 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
Formannskapets forslag til vedtak i kommunestyret: 
 
Tertialrapporten tas til etterretning. Organisasjonen i sin helhet må resten av året følge 
målsettingen om økonomisk måloppnåelse i forhold til budsjett. 
 
 



PS 26/18 Budsjettkorrigering - drift juni 2018 

Saksprotokoll i Formannskap - 07.06.2018  
 
Behandling: 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
Formannskapets forslag til vedtak i kommunestyret: 
 
1. Fremlagte forslag til budsjettkorrigeringer vedtas.  
 
 

PS 27/18 Brannvannsdekning Vanvikan sentrum 

Saksprotokoll i Formannskap - 07.06.2018  
 
Behandling: 
 
Steinar Saghaug (H) ønsket at formannskapet vurderte hans habilitet, da han tidligere var 
ansatt hos en part i saken. Formannskapet godkjente dette, og Saghaug fratrådte møtet under 
behandlingen. Liv Darell (SP) var ordfører under behandlingen. 
 
Bjørn Vangen (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Saken sendes til arealutvalget for behandling, før endelig behandling i kommunestyret. 
 
Votering Bjørn Vangens (H) forslag: 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
 
Saken sendes til arealutvalget for behandling, før endelig behandling i kommunestyret. 
 
 

PS 28/18 Nytt investeringsprosjekt - anskaffelse og installasjon av vannmålere til 
abonnenter av kommunalt vann og/eller avløp 

Saksprotokoll i Formannskap - 07.06.2018  
 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
Formannskapets forslag til vedtak i kommunestyret: 
 
1. Det gjennomføres budsjettkorrigering for å planlegge og gjennomføre anskaffelse 

vannmålere. Kostnad inntil kr 500.000.  
2. Det gjennomføres budsjettkorrigering for å planlegge og gjennomføre anskaffelse av 

installasjon av vannmålere. Anskaffelsen gjennomføres som åpent og begrenset tilbud. 
Kostnad inntil kr 1.750.000.  

3. Korrigeringen på kr 500.000 + 1.750.000 finansieres med allerede låneopptatte midler.  
 
 



PS 29/18 Budsjettkorrigering investeringsprosjekt 41118505 Bytte av 
overvannsrør ved Vanvikhallen 

Saksprotokoll i Formannskap - 07.06.2018  
 
Behandling: 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
Formannskapets forslag til vedtak i kommunestyret: 
 
1. Fremlagte budsjettkorrigering vedtas. 
2. Korrigeringen på kr 2.317.080,- dekkes av allerede låneopptatte midler. 
 
 

PS 30/18 Eiendom til salgs ved Leksvik helsetun 

Saksprotokoll i Formannskap - 07.06.2018  
 
Behandling: 
 
Formannskapet valgte å behandle saken, selv om den ikke sto på sakskartet i innkallingen.  
 
Ordfører foreslo at administrasjonen snarest burde vurdere om de skulle kjøpe eiendommen, 
med en maksgrense på kr 1,6 millioner.  
 
Votering:  
10 for og 4 imot, og forslaget ble dermed vedtatt.  
Disse stemte imot: 
Bjørnar Buhaug (SP), Harald Fagervold (PP), Benjamin Schei (H) og Marthe Småvik (FRP).  
 
 
Endelig vedtak: 
 
Formannskapet ber administrasjonen snarest vurdere kjøp av eiendommen. 
 
 


